
Digne: Przyszłość? Ode mnie wiele nie zależy
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Lucas Digne jest jednym z piłkarzy, którzy przebywają w Romie na

wypożyczeniu i który nie jest pewny swojej przyszłości. W jego przypadku

chodzi o cenę karty. Francuz tymczasem udzielił wywiadu dla Canal+, w

którym mówił między innymi o pozostaniu w klubie. 

 

- Zawsze jest szansa na przejście rundy. Udamy się do Madrytu z naszą filozofią gry,

chcąc wygrać mecz z jak najlepszym wynikiem. Jeśli jesteśmy w stanie zagrać nasz

mecz, wówczas możemy wygrać i mieć naszą szansę.

 

Mówi też o reprezentacji i nadziei wyjazdu na Euro: - Tak, mam nadzieję. To byłoby

dla mnie ważne, to również powód dla którego zdecydowałem się przejść do Romy.

Reprezentacja była dla mnie zawsze rzeczą ważną. Ważne będzie dać z siebie

maksimum, aby zajść jak najdalej. W piłce jest duża konkurencja na każdej pozycji,

taki jest futbol, to normalne, zwłaszcza w wielkich klubach.

 

Digne mówi też o ewentualnym powrocie do Paryża: - Często wymieniam

wiadomości z Letangiem. Na chwilę obecną nie zajmuję się kwestią, jestem w

Rzymie, jestem bardzo szczęśliwy, wszystko idzie dobrze. Mówiąc to, ode mnie dużo

nie zależy, zobaczymy co się wydarzy. W każdym razie czuję się tutaj na tą chwilę

bardzo dobrze.
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